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Gmina Zaniemyśl 

Sesja Rady Gminy 

RG.0002.40.2018-2023 

Protokół nr XXXIX/2021 

XXXIX Sesja Rady Gminy w dniu 29 listopada 2021 r.  

Obrady rozpoczęto 29 listopada 2021 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:55                                                

tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Alina Frąckowiak 

3. Katarzyna Gomułkiewicz 

4. Tomasz Grabowski 

5. Jerzy Grześkowiak 

6. Jolanta Jóźwiak 

7. Kamila Kołacka 

8. Paweł Kurpik 

9. Zbigniew Łyszczarz 

10. Michał Maliński 

13. Ewaryst Pankowski 

14. Marek Stroiwąs 

15. Ewa Wiatr-Gawlak 

Nieobecni: 

11. Michał Marciniak 

12. Bartłomiej Mieloch 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Justyna Dąbrowska, Wójt Gminy Zaniemyśl 

2. Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

3. Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska, Radca Prawny 

4. Przemysław Łukaszyk, Kierownik Referatu Infrastruktury 

5. Marcin Kropiński, Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 
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6. Edyta Jankowska, Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

7. Beata Świt, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Śnieciskach 

8. Monika Tomczak-Zys, Dyrektor Przedszkola Samorządowego 

9. Sołtysi Sołectw (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  Dzień dobry Państwu, otwieram 39 sesję Rady 

Gminy Zaniemyśl w dniu 29 listopada 2021 roku, na wstępie chciałbym powitać Panią Wójt Gminy 

Zaniemyśl Justynę Dąbrowską, Radcę Prawnego Aleksandrę Kupczyk-Zajączkowską, witam 

serdecznie Panią Skarbnik Gminy Agnieszkę Scheffler, witam serdecznie Państwa Radnych, Panie                    

i Panów Radnych, w witam Państwa Sołtysów, Panie i Panów Sołtysów, witam kierowników 

jednostek organizacyjnych, a także Dyrektorów Szkół, przejdziemy teraz do punktu drugiego, 

stwierdzenie quorum Radnych 

 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  stwierdzam, że na podstawie listy obecności, 

Radnych obecnych na sali w obradach uczestniczy, w tej chwili 12 Radnych, co jest liczbą 

wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał, przedstawię teraz porządek obrad 

dzisiejszej sesji: 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 27 września 2021 r. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 25 października 2021 r. 

5. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy Zaniemyśl z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2022 rok”; 
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2) w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za 

pomocą środków komunikacji elektronicznej z terenu Gminy Zaniemyśl; 

3) w sprawie określenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

za rok w przypadku nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, albo innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe; 

4) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

5) w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, 

którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

rzecz gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych; 

6) w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Zaniemyśl; 

7) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla odwiertu Kaleje 1                  

w obrębie geodezyjnym Jeziory Wielkie, gmina Zaniemyśl; 

8) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów w miejscowości 

Luboniec, obręb geodezyjny Luboniec, gmina Zaniemyśl; 

9) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; 

10) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

11) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na obszarze gminy 

Zaniemyśl na 2022 rok; 

12) w sprawie zmiany budżetu Gminy Zaniemyśl na rok 2021; 

13) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl; 

14) w sprawie nadania nazwy ulicy w Jeziorach Małych; 

15) w sprawie nadania nazwy ulicy w Lubonieczku; 

16) w sprawie nadania nazwy ulicy w Zaniemyślu; 

17) w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Zaniemyśl prowadzenia zadania 

własnego powiatu w zakresie utworzenia i prowadzenia Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego w Zaniemyślu; 

18) w sprawie utworzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Zaniemyślu. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie sesji. 
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czy ktoś z Państwa chciałby wnieść zmiany do przedstawionego porządku obrad, nie widzę, w takim 

razie przyjedziemy do punktu 3 przyjęcie protokołu z 37 sesji Rady Gminy Zaniemyśl z dnia                             

27 września 2021 roku 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 27 września 2021 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  czy są uwagi do protokołu, nie widzę, czy Państwo 

Radni zapoznali się z przedstawionym protokołem, czy ktoś z Państwa nie zapoznał się, zapytam tak, 

czy ktoś Państwa Radnych nie zapoznał się z tym przedstawionym protokołem, nie widzę, w takim 

razie przystąpimy do głosowania, nie wszyscy Radni jeszcze oddali głosy 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 27 września 2021 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Grabowski, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że protokół z 37 sesji Rady Gminy 

Zaniemyśl został przyjęty, przejdziemy teraz do punktu czwartego, przyjęcie protokołu z 38 sesji 

Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 25 października 2021 roku 

 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 25 października 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są uwagi do protokołu, czy ktoś z Państwa 

Radnych ma jakieś uwagi, jeżeli nie to zapytam, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się                                

z protokołem, nie widzę, w takim razie przystępujemy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 
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przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 25 października 2021 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Grabowski, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że protokół z 38 sesji Rady Gminy 

Zaniemyśl został przyjęty, dziękuję Państwu, teraz przejdziemy do punktu piątego, informacje Wójta 

z działalności międzysesyjnej, proszę panią Wójt Justynę Dąbrowską o zajęcie głosu i przedstawienie 

informacji 

 

5. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję bardzo, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni 

Państwo informacje zacznę od informacji Ośrodka Pomocy Społecznej, Ośrodek z zachowaniem 

zasad bezpieczeństwa dotyczącymi zagrożenia epidemicznego jest otwarty dla wszystkich klientów                  

i na bieżąco realizuje swoje zadania, w czerwcu 2021 roku rozpoczął się nowy okres zasiłkowy na 

świadczenie wychowawcze 500 plus, Ośrodek sukcesywnie rozpatruje wpływające wnioski i wypłaca 

świadczenie, obecnie dla 1420 dzieci z 853 rodzin, osoby, które złożą wniosek do końca grudnia 

2021 roku będą miały wypłacane świadczenia przez Ośrodek Pomocy Społecznej do maja 2022 roku, 

włącznie, wszyscy, którzy będą ubiegać się o to świadczenie od stycznia 2022 roku wnioski winni 

kierować do Zakładu Ubezpieczeń Społecznych, gdyż od nowego roku realizację 500 plus przejmuje 

ZUS, w październiku 2021 roku zaczął się nowy okres zasiłkowy dla osób uprawnionych do 

świadczenia z funduszu alimentacyjnego, obecnie to świadczenie na nowy okres zasiłkowy 

przyznano 19 rodzinom, natomiast w listopadzie zaczął się nowy okres zasiłkowy na świadczenia 

rodzinne i już od miesiąca lipca trwa okres składania wniosków, w tym czasie do Ośrodka wpłynęło 

180 wniosków, w tym roku widać istotny wzrost osób uprawnionych do pobierania świadczenia 

pielęgnacyjnego dla porównania w listopadzie 2020 roku świadczenie pielęgnacyjne pobierało                      
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27 osób, a na dzień dzisiejszy takich osób jest 36, informacja dotycząca Oświaty, Centrum Usług 

Wspólnych w Zaniemyślu 4 listopada złożyło wniosek w ramach naboru do konkursu grantowego 

Cyfrowa Gmina wsparcie dzieci z rodzin popegeerowskich w rozwoju cyfrowym granty PPGR, 

wpłynęło 287 wniosków z czego odrzucono 21, obecnie zgodnie z nowymi wytycznymi otrzymanymi 

do złożonego wniosku od komisji przyznającej granty Centrum Usług Wspólnych w Zaniemyślu 

weryfikuje poprawność złożonych oświadczeń w ramach przeprowadzonego naboru dla konkursu 

grantowego Cyfrowa Gmina wsparcie dzieci z rodzin popegeerowskich, komunikat w tej sprawie 

został umieszczony na stronach internetowych Urzędów, Szkół, portali społecznościowych oraz 

przesłany do rodziców, ja tylko tutaj przypomnę, że osoby, które złożyły wnioski proszone są o pilny 

kontakt i dostarczenie do Urzędu Gminy dokumentów potwierdzających fakt zatrudnienia                           

w zlikwidowanym PGR-e, krewnego w linii prostej dziecka to jest rodzica, rodziców, dziadków, 

pradziadków oraz fakt zamieszkania w miejscowości lub w gminie objętej PGR-em, świadectwo 

pracy, zaświadczenie, książeczka ubezpieczeniowa lub inne dokumenty będące w Państwa 

posiadaniu, potwierdzenia dokumentów potwierdzających pokrewieństwo w linii prostej aktu 

urodzenia, akty ślubu inne dokumenty, z których wynikają imiona i nazwiska poszczególnych osób, 

czyli takie małe drzewo genealogiczne, potwierdzających zamieszkanie dziecka wnioskodawcy na 

terenie gminy Zaniemyśl dotyczy osób, które nie są zameldowane, a zamieszkują na terenie gminy 

Zaniemyśl, na przykład umowa najmu mieszkania, oświadczenia, których nie uda się poprawnie 

zweryfikować zostaną odrzucone, termin upływa 9, do składania tych wyjaśnień, upływa 9 grudnia 

2021 roku i bardzo prosimy o dostarczenie jak najprędzej tych dokumentów, bo jednak cały proces 

weryfikacji został przerzucony w tej chwili na Urzędy Gmin, a w naszym wypadku na pracowników 

Centrum Usług Wspólnych, w związku z przypadkami zachorowań na covid-19 w Szkole 

Podstawowej imienia Ryszarda Wincentego Berwińskiego zorganizowano nauczanie zdalne                            

w następujących okresach, od 10 do 16 listopada dla uczniów klasy IIIc, od 25 listopada do 3 grudnia 

dla uczniów klasy IVa, IVb, Va, VIId i VIIId, aktualnie wiemy, że już w kolejnych Szkołach                               

i w Przedszkolu Samorządowym również są przypadki zachorowań, więc zwiększa nam się ilość klas, 

ilość uczniów będących na kwarantannie, wszystkie Szkoły Podstawowe na terenie Gminy Zaniemyśl 

otrzymały dofinansowanie do wycieczek szkolnych z Ministerialnego Programu Poznaj Polskę, Szkoła 

Podstawowa imienia Ryszarda Wincentego Berwińskiego w Zaniemyślu oraz Przedszkole 

Samorządowe Kolorowy Świat w Zaniemyślu otrzymały dofinansowanie w łącznej kwocie 15000 zł w 

ramach realizacji priorytetu trzeciego Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 

2021-2025 , Gmina Zaniemyśl jako organ prowadzący dla Szkoły Podstawowej imienia Ryszarda 

Wincentego Berwińskiego w Zaniemyślu oraz Szkoły Podstawowej w Śnieciskach złożyła wniosek                    
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o udzielenie wsparcia finansowego na rozwijanie kompetencji podstawowych i przekrojowych                        

u dzieci i młodzieży Laboratoria Przyszłości i teraz ważniejsze wydarzenia ze Szkół, Szkoła 

Podstawowa imienia Ryszarda Berwińskiego w Zaniemyślu, 20 października uczniowie klasy IIIb, Vb i 

VIa wzięli udział w warsztatach psychologicznych prowadzonych przez psychologów z NODN 

PROGRESFERA podczas, których uczyli się wyrażania emocji i współpracy w klasie, w świetlicy 

szkolnej realizowany jest Ogólnopolski Projekt Edukacyjny Świetliczaki na tropie, 2 listopada                          

w szkole rozpoczęły się zajęcia w ramach projektu Centrum Mistrzostwa Informatycznego, grupy 

projektowe z klas IV i V wykonują zadania z algorytmiki i programowania, szkoła w ramach 

darowizny od sponsora otrzymała 20 urządzeń marki STERIO służących oczyszczaniu powietrza                         

z pleśni, grzybów, wirusów i bakterii, urządzenia zostały zainstalowane w pomieszczeniach budynku 

pałacu, sponsorowi bardzo serdecznie dziękujemy, Szkolny Klub Wolontariatu zorganizował zbiórkę 

orzechów dla podopiecznych Poznańskiego Ogrodu Zoologicznego, zebrano 251 kg orzechów, 

obecnie w okresie od 22 listopada do 3 grudnia organizowana jest zbiórka rękawiczek, kocy, 

termosów i tym podobnych rzeczy dla podopiecznych Jadłodalni dla ubogich w Poznaniu, w okresie 

od 22 listopada do 3 grudnia w szkole organizowana jest zbiórka elektrośmieci w ramach akcji 

Wszystkie dzieci zbierają elektrośmieci, tutaj mogę poprosić również mieszkańców, żeby do tego                    

3 grudnia również pomogli naszym uczniom i na teren pałacu przy, na parkingu przy OPS można 

również te elektrośmieci przynieść  i zostawić, oczywiście im więcej elektrośmieci tym, tym lepiej dla 

szkoły, tym wyższy bon i wyższa gratyfikacja, 18 listopada szkoła dołączyła do ogólnopolskiego 

Programu Edukacyjnego dla szkół Zbieraj baterie i telefony, w szkole ustawione są oznakowane 

pojemniki na zbiórkę, jest to akcja zorganizowana w ramach Ochrony Środowiska, teraz Szkoła 

Podstawowa w Śnieciskach, uczniowie szkoły wzięli udział w akcji Szkoła pamięta i odwiedzili groby 

Powstańców i nauczycieli, na początku listopada uczniowie klas IV-VII przygotowali Apel z okazji 

Święta Niepodległości, w dniach od 8 do 10 listopada odbyły się rekolekcje szkolne, szkoła wzięła 

udział w ogólnej akcji Szkoła do hymnu, uczniowie klas pierwszych i trzeciej uczestniczyli w zajęciach 

kreatywnych prowadzonych przez lokalną artystkę Panią Katarzynę Szymczak-Kozak i w jej pracowni 

artystycznej Artello, Szkolne Koło Wolontariatu organizuje zbiórkę odzieży na rzecz osób 

bezdomnych przy współpracy z siostrami Elżbietankami z Poznania, uczniowie szkoły wystąpili 

podczas spotkania autorskiego z Panią Małgorzatą Senk, które odbyło się w GOK-u 21 listopada, 

uczniowie klas II-III w listopadzie wzięli udział w ogólnopolskiej akcji Bohater On, dzieci 

przygotowały kartki z życzeniami dla Powstańców, bohaterów narodowych, Przedszkole 

Samorządowe, w dniach 8-10 listopada realizowany był  w przedszkolu projekt edukacyjny Mały 

Patriota, a 19 listopada odbyła się w przedszkolu uroczystość Pasowania na Przedszkolaka, Szkoła 
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Podstawowa w Pigłowicach, w ramach akcji Ministerstwa Edukacji i Nauki Szkoła Pamięta oraz akcji 

edukacyjno-społecznej Zapal znicz pamięci 20 października uczniowie szkoły wzięli udział                     

w obchodach 82 rocznicy rozstrzelania 10 zaniemyślan, dzieci z oddziału zerowego odwiedziły 

Gminne Schronisko dla Bezdomnych Zwierząt w Środzie Wielkopolskiej, przekazały zebraną żywność 

dla psów i kotów, dnia 29 października uczniowie klasy VIIa wraz z wychowawcą udali się na 

cmentarz do Mądrych, aby uporządkować groby rodzin Sokolnickich i Rembowskich, 3 listopada 

odbyło się Pasowanie Uczniów klasy pierwszej, szkoła włączyła się do Ogólnopolskiej Akcji Szkoła do 

hymnu, 15 listopada uczniowie wystąpili podczas koncertu Pieśni Patriotycznych w GOK-u                        

w Zaniemyślu był to jeden z elementów gminnych obchodów Narodowego Święta Niepodległości, 

16 listopada dwóch uczniów reprezentowało szkołę na XVII między powiatowym Przeglądzie Pieśni                 

i Piosenek Patriotycznych w Ośrodku Kultury w Środzie Wielkopolskiej, Jakub Kośmider zdobył 

pierwsze miejsce, gratulacje, serdeczne gratulacje i brawa dla Jakuba, od 17 do 19 listopada 

odbywała się zbiórka surowców wtórnych plastikowe nakrętki i zużyte baterie, zgniecione 

aluminiowe puszki w ramach IV Edycji Konkursu Region Czysty na Szóstkę, Gminny Ośrodek Kultury, 

30 października w sali Gminnego Ośrodka Kultury odbył się koncert Muzyki Żydowskiej pod tytułem 

Gdybym był bogaczem, wydarzenie zainaugurowało Nowy Rok Artystycznie, 19 listopada miała 

miejsce projekcja filmu Bohemian Rhapsody przedstawiająca historię zespołu Queen, 21 listopada 

odbyło się spotkanie z Małgorzatą Senk, autorką książki Śnieciska wiecznym piórem pisane,                        

27 listopada zaplanowany był spektakl zaniemyskiej grupy teatralnej pod tytułem Marzenie mam, 

niestety ze względu na przebywanie części aktorów na kwarantannie termin wydarzenia ulegnie 

zmianie i teraz Zakład Gospodarki Komunalnej, nasza spółka, od 5 listopada Pan Prezes Zakładu 

Gospodarki Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością jest nieobecny w pracy, od tego 

czasu obowiązki administracyjne przejęła Pani Prokurent Małgorzata Jądrzak, zakończono prace 

związane z budową odcinka sieci wodociągowej na ulicy Malinowej w miejscowości Zwola, po 

pozytywnych badaniach próbek wody wodociąg został uruchomiony, zakończono procedurę 

czyszczenia stawu numer 1 na gminnej oczyszczalni ścieków i aktualnie trwa rozruch, aby 

oczyszczalnia mogła pracować z pełną wydajnością, o dacie rozpoczęcia przyjmowania ścieków 

dowożonych na oczyszczalnie zostaną poinformowani przedsiębiorcy, którzy dostarczają te ścieki, 

zostaną poinformowani indywidualnie, przedsiębiorstwo w listopadzie przeprowadziło 

postępowanie regulaminowe na zakup energii elektrycznej na rok 2022, inwestor, który spełni 

warunki w postępowaniu, i z którym spółka podpisała umowę to firma Enea SA, z tego co wiem to 

koszty są o prawie 60% wyższe niż w ubiegłym roku, spółka w okresie międzysesyjnym rozwiązła na 

terenie gminy Zaniemyśl pojemniki z mieszaniną piasku z solą do posypywania chodników w razie 
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ataku zimy i gołoledzi, na zlecenie mieszkańców przeprowadzono budowę dwóch przyłączy 

wodociągowych oraz jednego przyłącza kanalizacyjnego no i ponadto tak jak zwykle sprzątano ulice     

i opróżniono gminne kosze, kosze na śmieci i teraz, i teraz przechodzimy już do naszych urzędowych, 

gminnych spraw, w okresie między sesjami wydałam dwa zarządzenia zmieniające budżet, w dniu   

26 października 2021 roku, w którym dokonano przeniesień wydatków między rozdziałami                              

i paragrafami w ramach środków przeznaczonych na zwrot części podatku akcyzowego zawartego    

w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej przez producentów rolnych oraz 

na pokrycie kosztów postępowania w sprawie jego zwrotu kwotę 193 zł i 2 gr, na szkolenia 

urzędników oraz wydatki związane z zakupami materiałów i wyposażenia na potrzeby Urzędu Gminy 

8000 zł, w ramach środków na funkcjonowanie Gospodarki Odpadami Komunalnymi na opłacenie 

odsetek ustawowych od nieuregulowanych kwot 1500 zł, dodatkowo po stronie dochodów                              

i wydatków wprowadzono zmiany w dotacjach celowych, Wojewódzkie Biuro spisowe 

poinformował o przyznaniu dotacji w kwocie 12000 zł na wydatki związane z przeprowadzeniem 

Narodowego Spisu Powszechnego Ludności i Mieszkań 2021, Wojewoda Wielkopolski zawiadomił o 

zwiększeniu dotacji celowej o kwotę 35000 zł, środki te zostaną przeznaczone na realizację zadań 

wynikających z rządowego Programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów                     

i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024 Aktywna 

Tablica, Wojewoda Wielkopolski zawiadomił o zwiększeniu planu dotacji celowej, już może nie będę 

czytać tej klasyfikacji budżetowej ale przeczytam kwoty jakie zostały zwiększone, kwota                        

5.651,62 zł, kolejne zawiadomienie to 274.800 zł, kolejne 72.600 i ostatnie 1.907 to są zadania 

realizowane przez Ośrodek Pomocy Społecznej i drugie zarządzenie z 15 listopada, w którym 

dokonano przeniesień wydatków między rozdziałami i paragrafami w ramach środków 

reprezentacyjnych Urzędu Gminy, kwotę 50 zł, zgodnie z potrzebami Oświaty środki w ogólnej 

kwocie 47 482 zł i zgodnie z potrzebami OPS w Zaniemyślu środki w ogólnej wysokości 535 zł, 

dodatkowo po stronie dochodów i wydatków wprowadzono zmiany w dotacjach celowych, o 

których poinformował Wojewoda Wielkopolski, zwiększenie o kwotę 15 000 środki te zostaną 

przeznaczone na realizację zadań w ramach priorytetu III czyli Narodowego Programu Rozwoju 

Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025 i teraz promocja i współpraca z organizacjami pozarządowymi, 

do 9 listopada bieżącego roku trwały konsultacje projektu Rocznego programu z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i wolontariacie na rok 2022, konsultacje miały na celu wyrażanie opinii pisemnej na temat 

projektów, w terminie wpłynęła jedna opinia, 5 grudnia bieżącego roku w niedzielę przy hali 

widowiskowo-sportowej w Zaniemyślu, teraz już mogę powiedzieć, że miał być organizowany 
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Mikołajkowy bieg oraz Nordic Walking z trasą 4,5 km lub 7,5 kilometrów, dookoła jeziora Łękno                      

i równocześnie miał trwać Bożonarodzeniowy Jarmark niestety ze względu na pogarszającą się 

sytuację epidemiologiczną i związku z faktem, że w tym wydarzeniu miały przede wszystkim też brać 

udział dzieci z naszych Szkół, dzieci przebywają na kwarantannie, od 1 grudnia już wiemy, że 

wchodzą kolejne obostrzenia, postanowiliśmy, ze względu na sytuację epidemiologiczną, 

postanowiliśmy te dwa wydarzenia odwołać, mam nadzieję, że w zamian tego zaproponujemy 

Jarmark i wydarzenie, wydarzenie sportowe ale bliżej Wielkanocy kiedy już pandemia może 

troszeczkę odpuści tak, że bardzo przepraszamy ale ze względu na sytuację epidemiologiczną te dwa 

wydarzenia nie odbędą się, teraz w zakresie rolnictwa, gospodarki gruntami i ochrony przyrody,                  

25 października zostało wydane zarządzenie nr 330 w sprawie ustalania minimalnych stawek, 

minimalnych stawek czynszu za najem pomieszczeń lub dzierżawę gruntów stanowiących własność 

gminy i zarządzanie porządkuje sporne kwestie, nie podnosi samych stawek, w dniu 26 października 

kolejne zarządzenie nr 331 w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości pomieszczeń 

przeznaczonych do oddania w najem na drodze bezprzetargowej, zarządzenie dotyczy pomieszczeń 

w budynku Urzędu Gminy Zaniemyśl i garażu w budynku na terenie wokół Urzędu, w dniu                              

2 listopada 2021 roku zostało wydane zarządzenie 334 w sprawie ogłoszenia o przetargu na 

dzierżawę gruntów rolnych, przetarg dotyczy działki położonej w miejscowości Płaczki, odbędzie się 

3 grudnia i jest to ostatni przetarg na gminne grunty rolne w tym roku, w dniu 22 listopada zostało 

wydane zarządzenie nr 343 w sprawie powołania stałej komisji przetargowej celem 

przeprowadzenia przetargów oraz rokowań na zbycie nieruchomości, zarządzanie aktualizuje skład 

osobowy komisji i kolejne zarządzanie z tego samego dnia nr 344 w sprawie powołania stałej komisji 

przetargowej celem przeprowadzenia przetargów na wydzierżawienie lub wynajęcie nieruchomości, 

również zarządzenie aktualizuje skład osobowy komisji, w dniu 24 listopada 2021 roku odbył się 

przetarg na zbycie przez Gminę Zaniemyśl działki gruntu w miejscowości Zwola, przetarg zakończył 

się wyłonieniem nabywcy, podpisanie umowy kupna-sprzedaży nastąpi w grudniu, wylicytowana 

kwota za przedmiotową działkę to 140 000 zł no i do tego trzeba doliczyć podatek VAT, trwają prace 

dokumentacyjne przy zabytkowym parku w Śnieciskach, przygotowano już pierwszą koncepcję 

zagospodarowania parku, zakup działki gruntu o powierzchni 1700 m kwadratowych przez gminę 

Zaniemyśl na plac zabaw w miejscowości Polesie wymaga już tylko podpisu strony, wszystkie 

kwestie proceduralne zostały dopełnione i teraz Referat Infrastruktury, w dniu 22 listopada 

dokonano odbioru końcowego zadania pod nazwą Wykonanie izolacji poziomej fundamentów oraz 

elewacji budynku świetlicy wiejskiej w miejscowości Kępa Wielka, w ramach zadania między innymi 

wykonano izolację fundamentów metodą iniekcji, uszczelnienie fundamentów betonem 
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wodoszczelnym, wykonano opaskę drenarską z czterema studniami rewizyjnymi oraz zbiornikiem na 

wodę z pompą, pracę wykonała firma Zakład Ogólnobudowlany Paweł Gościniak z Książa 

Wielkopolskiego za kwotę 75 030 zł brutto, dnia 24 listopada na platformie zakupowej Gminy 

Zaniemyśl zamieszczono postępowanie regulaminowe na naprawę odcinka drogi w miejscowości 

Lubonieczek, czyli wjazd do ulicy Złotej, w listopadzie wykonane zostały zabiegi strącanie 

fosforanów w toni wodnej wraz z inaktywacją fosforanów bezpośrednio w osadach dennych przy 

pomocy koagulantów PIX czyli rekultywacja, ostatnie zabiegi rekultywacyjne jeziora, aktualnie 

prowadzona jest na jeziorze konsolidacja osadów przy pomocy glinki bentonitowej głównie na 

głęboczkach jeziora, zadanie realizowane jest przy pomocy PROTEUSA i polega na rozprowadzeniu 

odpowiedniego rodzaju bentonitu do osadów dennych w celu ich związania tak, aby ograniczyć                   

w przyszłym sezonie wewnętrzne źródło zasilania w substancje biogenne, w zeszłym tygodniu 

zarybiono jezioro sandaczem w ilości 500 kg, do jeziora wprowadzone zostały dwie dostawy narybku 

jesiennego każda po około 170 kg, w najbliższy wtorek dostarczona zostanie trzecia, zarazem 

ostatnia dostawa, w ramach Programu Czyste Powietrze do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej za pośrednictwem Urzędu Gminy złożone zostały cztery wnioski, 

odbyły się również dwa spotkania z mieszkańcami właśnie w ramach Programu Czyste Powietrze 

tak, aby mieszkańcy mogli uzyskać informacje kto i w jakiej formie może ubiegać się                                        

o dofinansowania, przypominam, że Punkt Konsultacyjny czynny jest od poniedziałku do środy, w 

godzinach pracy Urzędu, serdecznie zapraszamy do skorzystania zwłaszcza teraz jak zaczyna się 

sezon grzewczy może to już nie jest na ten sezon ale na przyszły sezon warto przygotować się do, do 

zmiany pieca na bardziej ekologiczny, zrealizowano zakupy dotyczące funduszy sołeckich na rok 

2021 czyli te wszystkie zmiany, które zostały na wrześniowej, na wrześniowych spotkaniach jeszcze 

wprowadzone, zostały zrealizowane, w dniu 5 listopada na wniosek biura projektowego wskazano 

optymalny dla gminy Zaniemyśl wariant budowy drogi ekspresowej S11 na odcinku Kórnik-Ostrów 

Wielkopolski, zadeklarowano również chęć przejęcia na rzecz gminy Zaniemyśl nowych, 

zaprojektowanych dróg, które będą obsługiwały lokalny ruch rolniczy pozbawiony dostępu do drogi 

publicznej w wyniku realizacji drogi ekspresowej przy czym zastrzeżono, iż przy wyborze przez 

wykonawcę ostatecznego wariantu projektowanej drogi ekspresowej S11 przedstawić należy Gminy 

Zaniemyśl szczegółowe propozycje przejęcia dróg z określeniem lokalizacji, parametrów 

technicznych, wykonanej nawierzchni i tym podobnych, ostatecznie zgoda na przejęcie dróg, o 

których mowa na własność gminy nastąpi po podjęciu odpowiedniej uchwały przez Radę Gminy 

Zaniemyśl i spółka Centralny Port Komunikacyjny 18 października tego roku ogłosiła przetarg na 

wybór wykonawcy studium techniczno-ekonomiczno-środowiskowego na odcinku Sieradz-Pleszew-
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Poznań, planowany termin podpisania umowy z wybranym wykonawcą na przełomie 2021 i 22 roku, 

po podpisaniu umowy wykonawca otrzyma od zamawiającego komplet materiałów zebranych na 

wcześniejszych etapach przygotowania inwestycji w tym przekazane przez wójtów, burmistrzów, 

prezydentów uwagi i opinie, dane te stanowić będą materiał wyjściowy do określenia uwarunkowań 

technicznych i środowiskowych w poszczególnych wariantów przebiegu kolei dużych prędkości, 

ponadto przewidywane są również spotkania konsultacyjne z jednostkami samorządu 

terytorialnego, konsultacje branżowe, a także społeczne z mieszkańcami gmin przez teren, której 

przebiegał będzie co najmniej jeden wariant linii kolej dużych prędkości, konsultacje branżowe oraz 

spotkania z jednostkami samorządu terytorialnego planowane są w pierwszym kwartale po 

podpisaniu umowy, natomiast spotkania z mieszkańcami planowane są na kolejne półrocze, na 

poszczególnych etapach opracowania studium liczba wariantów będzie sukcesywnie się zmniejszać, 

aż do wyłonienia jednego rekomendowanego przebiegu linii kolei dużych prędkości na odcinku 

Sieradz-Pleszew-Poznań, po opracowaniu studium wdrożona zostanie procedura mająca na celu 

uzyskanie decyzji środowiskowej, a po jej wydaniu na kolejnych etapach spółka występować będzie 

o wydanie decyzji lokalizacyjnej, to w takim większym czy mniejszym skrócie, najważniejsze rzeczy, 

które się wydarzyły tutaj na terenie naszej gminy, w naszych jednostkach i w Urzędzie Gminy                           

w okresie międzysesyjnym, dziękuję bardzo 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję Pani Wójt za przedstawioną informację, 

czy są pytania do przedstawionej informacji, nie widzę, w takim razie przejdziemy do kolejnego 

punktu, interpelacje i zapytania Radnych 

 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  też nie widzę, w takim razie przyjedziemy do 

punktu siódmego, odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych 

 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  na poprzedniej sesji została złożona jedna 

interpelacja, Pana Radnego Michała Malińskiego w sprawie zwolnienia z opłaty należnej wysokości 

drugiej raty w 2021 roku za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
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przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży, odpowiedź na interpelację została udzielona Panu 

Radnemu czy Pan Radny zapoznał się z odpowiedzią 

 

Radny Michał Maliński, tak zapoznałem się 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dobrze dziękuję bardzo, przypomnę, że 

odpowiedzi na te interpelacje są w Biuletynie Informacji Publicznej, przejedziemy do punktu 

ósmego, podjęcie uchwał 

 

8. Podjęcie uchwał: 

 

1) projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy Zaniemyśl                             

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2022 rok” przedstawiła Magdalena 

Strugarek – samodzielne stanowisko ds. promocji i współpracy z organizacjami pozarządowymi 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu, nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy Zaniemyśl z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami na 2022 rok” 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Grabowski, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr XXXIX/248/2021 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 
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2) projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji 

za pomocą środków komunikacji elektronicznej z terenu Gminy Zaniemyśl przedstawił kierownik 

Referatu Infrastruktury Przemysław Łukaszyk 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się                                        

z przedstawionym projektem, nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej z terenu Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że uchwała została podjęta, dziękuję, 

proszę o przedstawienie kolejnego projektu uchwały 

 

Uchwała nr XXXIX/249/2021 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 

3) projekt uchwały w sprawie określenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok w przypadku nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, albo 

innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe przedstawił kierownik 

Referatu Infrastruktury Przemysław Łukaszyk 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się                                            

z przedstawionym projektem, nie widzę w, takim razie przystąpimy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok                                 

w przypadku nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, albo innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że uchwała została podjęta, dziękuję, 

proszę o przedstawienie kolejnego projektu uchwały 

Uchwała nr XXXIX/250/2021 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

 

4) projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi                    

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przedstawił kierownik Referatu Infrastruktury Przemysław Łukaszyk 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytanie do 

przedstawionego projektu, nie widzę, w takim razie czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się                       

z przedstawionym projektem, nie widzę, przystąpimy w takim razie do głosowania uchwały 

 

Głosowano w sprawie: 
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pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że uchwała została podjęta, 

przejdziemy do podpunktu piątego 

Uchwała nr XXXIX/251/2021 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 

5) projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych przedstawił kierownik 

Referatu Infrastruktury Przemysław Łukaszyk 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu, zgłoszenia są do dyskusji, poproszę radną Kamilę Kołacką o zajęcie głosu 

 

Radna Kamila Kołacka, dziękuję bardzo, Szanowni Państwo, Wysoka Rado, Pani Wójt, ja chcę się 

pochylić nad projektem tejże uchwały ponieważ w dużym stopniu dotyczy ona właśnie mieszkańców 

pozbawionych kanalizacji, to jest temat bardzo trudny, jak Państwo wiecie w tej sprawie, w sprawie 

wysokości opłat za wywóz nieczystości płynnych z gospodarstw nieposiadających kanalizacji a tylko 

zbiorniki bezodpływowe złożyłam dwie interpelacja dotyczące tego zagadnienia, pytałam w nich o to 

kto, w jaki sposób reguluje wysokości opłat, o to czy zarządzenia wydane przez prezesa ZGK                         

w miesiącu czerwcu i lipcu, i dotyczyły bardzo drastycznych podwyżek za wywóz nieczystości były 

prawidłowe, natomiast w żadnej z odpowiedzi na moją interpelację nie znalazło się nic na temat 
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uchwały jaka została podjęta w 2012 roku w sprawie ustalenia górnych stawek i stawka ta wynosiła 

30 zł, dzisiaj tą stawkę mamy podnosić do 40 zł ale do czego zmierzam, 30 zł czyli, moje pytanie 

bardzo zasadne myślę, co z mieszkańcami, którzy podpisaną mieli umowę chodź by z ZGK i płacili za 

wywóz nieczystości ponad 200 zł podczas, gdy metr sześcienny maksymalnie mógł kosztować 30 zł, 

czyli sześciometrowy, sześć metrów sześciennych, taki zbiornik razy 30 daje 180 a nie ponad 200, 

kto, w jaki sposób tym mieszkańcom zwróci tą różnicę, no jest to nieprawidłowe, na poprzedniej 

sesji Pani Wójt obiecała nam, że 23 listopada powrócą poprzednie stawki z przed tych, sprzed 

awarii, no cóż, no miejmy nadzieję, że tak się niebawem stanie, bo słyszeliśmy w informacjach, 

natomiast 140 zł, które jest teraz, mamy podejść do maksymalnej, ta maksymalna stawka wynosi                 

40 zł to będzie Szanowni Państwo 240 zł 1 za jeden taki beczkowóz, to jest cztero-pięcioosobowa 

rodzina płaci już 480 zł, powiedzmy, a przy szalejącej inflacji uważam, że to będzie bardzo 

prawdopodobne, że tak się stanie i 480 zł plus woda, to są szalenie wysokie stawki, dlatego ja dzisiaj 

zagłosuję przeciw tej uchwale dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, poproszę o zabranie głosu 

Radnego Tomasza Grabowskiego 

 

Radny Tomasz Grabowski, bardzo dziękuję, ja tylko mam taką sugestię, że nie wszyscy mieszkańcy 

będą szukali tych uchwał, w związku z czym byłoby zasadne gdybyśmy podali te stawki jakie 

proponujemy, mówię o wysokości kwotowej 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dobrze Panie Przemku można to, proszę bardzo 

 

Przemysław Łukaszyk: 

za jednorazowy odbiór komunalnych zbieranych i odbieranych w sposób selektywny, podpunkt a, za 

pojemnik/worek o pojemności 120 l - 47 zł brutto, za pojemnik o pojemności 240 l - 88 zł brutto, za 

pojemnik o pojemności 1100 l - 220 zł brutto, za pojemnik o pojemności 7 metrów sześciennych 950 

zł brutto, za jednorazowy odbiór odpadów komunalnych zbieranych i odbieranych w sposób 

nieselektywny, za pojemnik lub worek o pojemności 120l - 94 zł brutto, za pojemnik o pojemności 

240l - 176 zł brutto, za pojemnik o pojemności 1100l - 440 zł brutto, za pojemnik o pojemności                          

7 metrów sześciennych 1900 zł brutto, określa się górną stawkę opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości na terenie gminy Zaniemyśl, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości 

nieczystości ciekłych za usługi opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 
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ciekłych w wysokości 40 zł brutto za 1 metr sześcienny, to oczywiście są te maksymalne stawki, 

które mogą być pobierane na terenie gminy, dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy jeszcze są jakieś pytania, nie 

widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, 

w takim razie przystąpimy do głosowania projektu 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są 

obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za 

usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych         

i transportu nieczystości ciekłych 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bartosz Biskup, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

PRZECIW (1) 

Kamila Kołacka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że uchwała została podjęta, dziękuję i 

proszę o przedstawienie kolejnego projektu uchwały 

Uchwała nr XXXIX/252/2021 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

 

6) projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Zaniemyśl przedstawił kierownik Referatu Infrastruktury 

Przemysław Łukaszyk 
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w pierwszej kolejności zostało przedstawione rozstrzygnięcie Rady Gminy Zaniemyśl                            

o sposobie rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu w sprawie zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Zaniemyśl 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania może do 

przedstawionego rozstrzygnięcia, nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

kolejno został przedstawiony projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Zaniemyśl 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się                                          

z przedstawionym projektem, też nie widzę, w takim razie przystąpienie do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, i teraz przejdziemy do podpunktu 

siódmego 

Uchwała nr XXXIX/253/2021 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu0* 

 

7) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla odwiertu 

Kaleje 1 w obrębie geodezyjnym Jeziory Wielkie, gmina Zaniemyśl przedstawił kierownik Referatu 

Infrastruktury Przemysław Łukaszyk 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytanie do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się                                              

z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie przystąpiły do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla odwiertu Kaleje 1 w obrębie 

geodezyjnym Jeziory Wielkie, gmina Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że uchwała została podjęta, proszę o 

przedstawienie kolejnego projektu uchwały 

Uchwała nr XXXIX/254/2021 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 

 

8) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów                      

w miejscowości Luboniec, obręb geodezyjny Luboniec, gmina Zaniemyśl przedstawił kierownik 

Referatu Infrastruktury Przemysław Łukaszyk 

 

w pierwszej kolejności zostało przedstawione rozstrzygnięcie Rady Gminy Zaniemyśl                            

o sposobie rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów w miejscowości Luboniec, obręb geodezyjny Luboniec, gmina Zaniemyśl 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego rozstrzygnięcia, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się                                         

z rozstrzygnięciem, nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenów w miejscowości Luboniec, obręb geodezyjny Luboniec, gmina Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ S Ę: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że rozstrzygnięcie zostało przyjęte 

 

kolejno został przedstawiony projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów w miejscowości Luboniec, obręb geodezyjny Luboniec, gmina Zaniemyśl 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytanie do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z 

przedstawionym projektem, też nie widzę, w takim razie przystąpiły do głosowania projektu 

uchwały 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów w miejscowości 

Luboniec, obręb geodezyjny Luboniec, gmina Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ S Ę: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzeniem, że uchwała została podjęta, 

ogłaszam teraz 10 minut przerwy i proszę o punktualność mamy jeszcze 10 projektów przed nami 

Uchwała nr XXXIX/255/2021 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu 

 

10 – cio minutowa przerwa 

 

9) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

przedstawiła Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się przedstawionym 

projektem uchwały, nie widzę, w takim razie przystąpienie do głosowania 
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Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa 

Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Kurpik 

NIEOBECNI (3) 

Jolanta Jóźwiak, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że uchwała została podjęta, proszę o 

przedstawienie kolejnego projektu 

Uchwała nr XXXIX/256/2021 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 

 

10) projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości przedstawiła Skarbnik 

Gminy Agnieszka Scheffler 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytanie do 

przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś Państwo Radnych nie zapoznał się                             

z przedstawionym projektem uchwały, też nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa 

Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Kurpik 

NIEOBECNI (3) 

Jolanta Jóźwiak, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że uchwała została podjęta, proszę o 

przedstawienie kolejnego projektu uchwały 

Uchwała nr XXXIX/257/2021 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu 

 

11) projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na 

obszarze gminy Zaniemyśl na 2022 rok przedstawiła Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu, proszę Radną Katarzynę Gomułkiewicz o zajęcie głosu 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję, tylko chciałam, żeby zostało odnotowane                      

w protokole, że jeżeli za chwilę będę głosować przeciwko tej uchwale to nie dlatego, że jestem 

przeciwna obniżeniu ale dlatego, że uważam, że to obniżenie powinno być bardziej znaczące 

spośród tych wszystkich grup, dla których dzisiaj ustaliliśmy różnorakie opłaty lub stawki, ta jedna                 

w mojej ocenie powinna podlegać szczególnej ochronie, żywią nas i bronią, jeszcze zmagają się                         

z kaprysami pogody tak, że dlatego tym razem na nie 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy jeszcze ktoś, nie widzę, czy 

ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim 

razie przystąpimy do głosowania, chwileczkę musimy poczekać, ładuje się, chwilę musimy poczekać, 

dobrze może zrobimy inaczej, jaka jest decyzja w sprawie tego głosowania 

 

Radny Zbigniew Łyszczarz,  wstrzymuję się od głosowania 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  dobrze dziękuję 
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Głosowano w sprawie: 

obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na obszarze gminy Zaniemyśl na 2022 

rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Bartosz Biskup, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Michał Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

PRZECIW (1) 

Katarzyna Gomułkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Alina Frąckowiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz 

NIEOBECNI (3) 

Jolanta Jóźwiak, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że uchwała została podjęta, 

przejdziemy teraz do kolejnego projektu uchwały 

Uchwała nr XXXIX/258/2021 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu 

 

12) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Zaniemyśl na rok 2021 przedstawiła Skarbnik 

Gminy Agnieszka Scheffler 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytanie do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się                                           

z przedstawionym projektem uchwały, też nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Gminy Zaniemyśl na rok 2021 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ S Ę: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (11) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-

Gawlak 

WSTRZYMUJĘ S Ę (1) 

Kamila Kołacka 

NIEOBECNI (3) 

Jolanta Jóźwiak, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, jeszcze kolega wiceprzewodniczący 

 

Radny Zbigniew Łyszczarz,  ja jestem za 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, proszę o przedstawienie kolejnego projektu 

Uchwała nr XXXIX/259/2021 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu 

 

13) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

przedstawiła Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu, proszę Radną Katarzynę Gomułkiewicz o zajęcie głosu 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję,  chciałam się odnieść do tej zmiany, której tu Pani 

Skarbnik w sumie poświęciła najwięcej słów, najwięcej wyjaśnień, wyrzucamy zadanie adaptację 

budynku hydroforni na świetlicę wiejską, a w zamian za to będzie budowa świetlicy wiejskiej Jeziory 

Wielkie, ta zmiana będzie potem ugruntowana w WPF-e na 2020 rok ale wolę to już teraz 

skomentować, a potem mam nadzieję, że przejdzie gładko, ta zmiana pokazuje nam przykre skutki 

braku strategii rozwoju, polityki jakieś długoterminowej dla naszej gminy, no i właściwie to tylko 

tyle, gdyby, gdyby były jasno określone cele, zadania takie długoterminowe nie byłoby takiego 

problemu, żeby zrealizowany projekt, znaczy projekt zrealizowany, przygotowany projekt i uzyskane 

pozwolenie na budowę no odejdzie do lamusa, nie będzie praktycznie wykorzystane, ileś tysięcy 

zostało wydatkowane niepotrzebnie  i tu, to nie jest uwaga, chcieliśmy inaczej od początku to 

zostało przeforsowane, po prostu odbieram to jako właśnie taki brak długofalowej wizji i to trzeba 
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zmienić, dobrze, że jest opracowywana to strategia mam nadzieję też, że różne inne dokumenty 

długofalowe powstaną i w przyszłości będziemy unikać takich sytuacji, że pieniądze będą wydawane 

na marne, dziękuję 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, odniosę się tutaj do tej spraw wydawaniu pieniędzy na marne, 

wydaje mi się, że wybudowanie nowego obiektu będzie nas mniej dużo kosztowało niż przerabianie 

tego starego z 75 roku budynku na jedną cegłę, który nigdy w życiu nie było ogrzewany, druga rzecz 

nie zabierzemy też możliwości powstania w tym miejscu ujęcia wody, to są takie dwie rzeczy, tylko 

powiem Państwu, że mamy w planach remont świetlicy wiejskiej w Czarnotkach, stan pewnie taki 

no wydaje się, że lepszy niż tej hydroforni w Jeziorach Wielkich, kwota dofinansowania jest 400 tys. 

na przewidywane koszty to pewnie po dzisiejszych cenach 700 tys., tak, budowa nowego obiektu co 

prawda kilka lat temu na terenie gminy Środa, 2 lata temu to był koszt 230 tys. zł, no licząc na to, że 

jest inflacja nawet o 100% to będzie 400 tys. a nie 700 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, dokładnie to miałam na myśli, że nie chodzi mi teraz w tej chwili, 

żeby oceniać, które to rozwiązanie jest lepsze, i że być może właśnie od samego początku ta budowa 

była lepsza ale właśnie no tak się skończyło forsowanie jakiś pomysłów, nie wsłuchiwanie się i nie 

planowanie w dłuższej perspektywie, dziękuję bardzo 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy jeszcze ktoś, proszę Pani Radna Kamila Kołacka 

 

Radna Kamila Kołacka, ja też tylko tak informacyjnie, też zagłosuję przeciw ale tylko z uwagi na to 

gdyż w WPF-e zostało przesunięte zadanie, mianowicie ulica Pogodna w Lubonieczku, dziękuję 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, przepraszam bardzo Panie Przewodniczący, tylko powiem 

dlaczego, dlatego, że założone koszty, jeżeli chodzi o projekt sam, są w tej chwili zupełnie nie 

adekwatne do tego co mamy na rynku, to samo było z ulicą działkową, założone 35 tys. zł nie 

wystarcza na zrobienie projektu, to jest tylko i wyłącznie dlatego 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  dobrze dziękuję, w takim razie zapytam czy ktoś z 

Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem, nie widzę, w takim razie 

przystąpimy do głosowania projektu uchwały, i tu zapytam kolegę wiceprzewodniczącego jaka jest 

jego decyzja 
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Radny Zbigniew Łyszczarz, jestem za 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Maliński, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

PRZECIW (1) 

Kamila Kołacka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Katarzyna Gomułkiewicz, Ewaryst Pankowski 

NIEOBECNI (3) 

Jolanta Jóźwiak, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że uchwała została podjęta, dziękuję 

Pani Skarbnik, i teraz poproszę do kolejnego projektu uchwały 

Uchwała nr XXXIX/260/2021 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu 

 

14) projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Jeziorach Małych przedstawił Kierownik 

Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Marcin Kropiński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się 

przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania uchwały, i 

tu jeszcze kolega wiceprzewodniczący musi się określić 

 

Radny Zbigniew Łyszczarz, jestem za 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w Jeziorach Małych 

Wyniki głosowania 
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ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Jolanta Jóźwiak, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że uchwała została podjęta, proszę o 

przedstawienie kolejnego projektu uchwały  

Uchwała nr XXXIX/261/2021 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu 

 

15) projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Lubonieczku przedstawił Kierownik Referatu 

Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Marcin Kropiński 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję, czy są pytania do przedstawionego 

projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się przedstawionym projekt 

uchwały, też nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania i pytam kolegę 

wiceprzewodniczącego jakie zdanie 

 

Radny Zbigniew Łyszczarz, jestem za 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w Lubonieczku 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 
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NIEOBECNI (3) 

Jolanta Jóźwiak, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  stwierdzam, że uchwała została podjęta, proszę o 

przedstawienie kolejnego projektu uchwały 

Uchwała nr XXXIX/262/2021 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu 

 

16) projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zaniemyśl przedstawił Kierownik Referatu 

Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Marcin Kropiński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się                                            

z przedstawionym projektem uchwały, też nie widzę, w takim razie przystępujemy do głosowania                    

i pytanie do kolegi wiceprzewodniczącego, jakie jest jego zdanie 

 

Radny Zbigniew Łyszczarz, jestem za 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w Zaniemyślu 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Jolanta Jóźwiak, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że uchwała została podjęta, Panie 

Marcinie proszę o przedstawienie kolejnego projektu uchwały 

Uchwała nr XXXIX/263/2021 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu 
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17) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Zaniemyśl prowadzenia 

zadania własnego powiatu w zakresie utworzenia i prowadzenia Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego w Zaniemyślu przedstawił Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

Marcin Kropiński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję, czy są pytania do przedstawionego 

projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał przedstawionym projektem 

uchwały, też nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania i jeszcze pytanie do kolegi 

wiceprzewodniczącego jakie zdanie 

 

Radny Zbigniew Łyszczarz, jestem za 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Zaniemyśl prowadzenia zadania własnego powiatu                        

w zakresie utworzenia i prowadzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Zaniemyślu 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Katarzyna Gomułkiewicz, Kamila Kołacka 

NIEOBECNI (3) 

Jolanta Jóźwiak, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, 

Uchwała nr XXXIX/264/2021 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu 

 

18) projekt uchwały w sprawie utworzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Zaniemyślu 

przedstawił Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Marcin Kropiński 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytanie do 

przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się 

przedstawionym projektem uchwały, też nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania, 

pytanie do kolegi wiceprzewodniczącego jakie jest jego zdanie 

 

Radny Zbigniew Łyszczarz, jestem za 

 

Głosowano w sprawie: 

utworzenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Zaniemyślu 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Katarzyna Gomułkiewicz, Kamila Kołacka 

NIEOBECNI (3) 

Jolanta Jóźwiak, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że uchwała została podjęta, dziękuję 

bardzo Panu Marcinowi na tym drodzy Państwo wyczerpaliśmy projekty uchwał, przechodzi do 

punktu 9 

Uchwała nr XXXIX/265/2021 stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu 

 

9. Wolne głosy i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos, nie mam 

żadnego zgłoszenia, Pani Wójt, proszę bardzo 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, chciałam podziękować Radnym za dzisiejsze zgodne i szybkie 

obrady, bardzo, bardzo dziękuję 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, jeszcze chciałem Państwa zachęcić, też 

mieszkańców i Radnych, Sołtysów wszystkich mimo, że bieg i maszerowanie z kijkami będzie 

odwołane ale zawsze można skorzystać i samemu się przejść, dla zdrowia rowerem pojechać tak, że 

serdecznie zapraszam wszystkich i na tym kończymy dzisiejsze obrady 

 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, zamykam 39 sesję Rady Gminy Zaniemyśl, do 

widzenia Państwu 

Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Jerzy Grześkowiak 

 

 

 

  

  

 

przygotował(a): Barbara Madajczak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


